
Mødereferat 

 

— 
Børne- og Uddannelsesforvaltningen  

Sdr. Bjert Centralskole  

Engløkke 5C 

6091 Bjert 

 

 
Henrik Maarup Larsen 

79 79 83 27 
40 81 28 06 

heml@kolding.dk 

Emne: Referat af skolebestyrelsesmøde           29.04.24 
            

Mødedato 

29. april 2024 

Mødested 

Sdr. Bjert Skole 

Mødetidspunkt 

Kl. 17.00 - 19.30 

Referent 

Henrik Larsen 

Møde i 

Skolebestyrelsen 

 

Deltagere 

Skolebestyrelsens medlemmer 

 

Fraværende 

Sanne Ries og Betina Damgaard Sørensen 

 

 

 

1. Godkendelse af dagsorden og referat fra sidste møde (B) 

Referat 05.03.24 godkendt 

Dagsorden 29.04.24 godkendt 

 

 

2. Nyt fra elevrådet (O) 

Elevrådet igangsætter evaluering af ordningen om at gå i REMA i frikvartererne. 

Der er udarbejdet en plan over fordeling af baner i frikvartererne samt regler for brug 

af banerne. 

Planlægning af salget til sommerfestivallen er gået i gang. 

 

 

3. Mødeplan for skoleåret 2024/2025 (D + B) 
 

Forslag til datoer for bestyrelsesmøder i skoleåret 2024-2025 

Tirsdag           27. august       kl. 17.00  

Onsdag           02. oktober      kl. 17.00 

Torsdag          07. november  kl. 17.00 

Mandag          02. december  kl. 17.00         med efterfølgende julefrokost 

 

Tirsdag           04. februar      kl. 17.00 

Onsdag           12. marts         kl. 17.00 

Torsdag          24. april          kl. 17.00          

Mandag          02. juni            kl. 17.00         med efterfølgende sommerfrokost 

 

Mødeplanen godkendt af bestyrelsen 
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Side 2 

Datoer for brugernævnsmøde i skoleåret 2024 / 2025 

Mandag       02. september kl. 19.00 – 21.00 

Mandag       03. marts   kl. 19.00 – 21.00 

 

 

 

4. Status på arbejdet med et nyt udkast til antimobbestrategi (D + B) 

Fra referat 5. marts: 

Marie og Sanne fremlagde en tidsplan for arbejdet, og på mødet mandag 29. april 

fremlægges et udkast til en ny antimobbestrategi. 

Efterfølgende skal udkastet i høring i en arbejdsgruppe bestående af ledelse, lærere, 

pædagoger og elever, som efterfølgende mødes med bestyrelsens repræsentanter og 

giver feedback. 

På baggrund af arbejdsgruppens tilbagemeldinger fremlægger Sanne og Marie et 

færdigt oplæg på skolebestyrelsesmødet mandag 3. juni. 

 

Marie fremlagde og gennemgik kort udkastet til en ny antimobbestrategi.  

 

Bestyrelsen anerkendte et flot oplæg, og der nedsættes nu en arbejdsgruppe med 

ledelse, lærere, pædagoger og elever (der skal indgå AKT-personale i arbejdsgruppen). 

 

Arbejdsgruppen giver deres tilbagemelding til Sanne og Marie på et møde inden 

sommerferien, hvorefter de færdiggør et endeligt oplæg til et bestyrelsesmøde efter 

sommerferien. Den første tidsplan er for stram til, at et færdigt oplæg kan præsenteres 

på mødet 3. juni. 

 

 

 

5. Skolebestyrelsens arbejde med principper (B) bilag 

Princip for vikardækning fra 23.08.21 

 

Princippet gennemgået og fortsættes. 

 

Ledelsen skal være opmærksom på, at der i vikartimerne som udgangspunkt altid skal 

foregå undervisning - enten på baggrund af den fraværende lærers vikarnoter eller 

vikarens egen planlagte undervisning. 

Medarbejderne opfordres til selv at meddele forældrene, hvis medarbejderen har 

kendt/planlagt fravær som f.eks. 6. ferieuge, omsorgsdage og seniordage. 

 

 

 

6. Sidste skoledag for 9.årgang (D) bilag 

Skema udfyldes på mødet 

 

Uffe gennemgik baggrunden for, at forældrene på Koldings overbygningsskoler er 

blevet bedt om at udfylde et spørgeskema om organiseringen af sidste skoledag for 9. 

årgang. 
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Side 3 

7. Etablering af ny SFO (O)  

I forbindelse med nedlukning af SFO i Bjert hallen har vi nogle afledte udgifter til 

etablering i eksisterende lokaler på skolen. Vi har søgt anlægspuljen, men har desværre 

fået et afslag. Vi søger nu støtte fra forvaltningen til udgifterne. 

 

Rettelse 29.04.24: Skolen har fået 150.000 fra anlægspuljen til etablering af SFO. 

 

Det tildelte beløb dækker langtfra skolens nye SFO i vores eksisterende lokaler, så vi 

er nødt til også selv at medfinansiere dette. 

 

 

 

8. Skolefest (D) 

Evaluering af skolefesten 

 

Der er nedsat et udvalg i personalegruppen, som skal gentænke organiseringen af 

kommende skolefester. 

Bestyrelsen har et ønske om, at selve indmarchen og skolekomedien fortsat er 

omdrejningspunktet i skolefesten. 

 

 

 

9. Rundering af drøftelse af skolens fysiske rammer (O + D) 

Som aftalt på sidste møde, så går vi en runde på skolen og ser de fysiske rammer. 

 

Bestyrelsen fik en rundering i området, hvor den nye SFO skal placeres samt området 

omkring klasserne på mellemtrinnet. 

Det blev tydeligt, at rigtig mange lokaler er utidssvarende og alt for små, hvis der skal 

planlægges nutidig undervisning, da skolen heller ikke har gangarealer og grupperum, 

der kan inddrages i den daglige undervisning. 

 

  

 

10.  Info 

 

• Formanden 

Intet 

 

• SFO 

Spireskolen har fået en fin opstart 

Det årlige rollespil for alle Koldings SFO´er er under planlægning 

 

• Skole 

6. årgang er på skolerejse til Bornholm 

9. årgang planlægger sidste skoledag 

9. årgangs læseferie indeholder som noget nyt også undervisningsdage 

 

• Ledelse  

Der etableres fodgængerovergang med lys ved Engløkke  

Vi har fået tilskud til indkøb af nye skolemøbler til 7. årgang 

Der arbejdes på form for busskur på P-pladsen 

 

 



 

 

 

— 

Side 4 

11.  Eventuelt 

 Punkter til næste møde 

• Skolebestyrelsens årsberetning 

• Bestyrelsens kontakt til klasserne ved skolestart 
 
 
 
 
 

Kommende møder 

  

Skolebestyrelsesmøder i skoleåret 2023-2024   

Mandag 03.06    kl. 17.00  Sommerafslutning 


